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БЕОГРАД– Министар унутрашњих послова Ивица Дачић изјавио је данас да ће
наставити притисак на међународну заједницу да се пусте српски полицајци ухапшени
на Косову и истакао да ће бити ухапшен свако код угрожава уставни поредак Србије.

  

„Нико не реагује на хапшење српских полицајаца. Звао сам све редом, од Кетрин Ештон
до страних амбасадора, и надаље. Када зовемо Еулекс често и не одговарају на
телефон него нас упућују да читамо сајт МУП-а Косова и Косовске нполицијске службе”,
рекао је Дачић новинарима у Палати Србија.

  

Он је навео да се цела међународна заједница подигла када су ухапшена два Албанца по
потерницама из Србије.

  

„Испада да ми политички хапсимо али чим се одговори јуче су пустили четворо Срба да
буду у кућном притвору”, казао је Дачић.

  

Дачић је казао да је хапшење српских полицајаца државни проблем и истакао да данас
сви Срби на Косову стрепе да ли ће бити ухапшени.

  

„Тражимо да се српски полицајци што пре ослободе”, рекао је Дачић.

  

(Бета)
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